
Zápis ze školské rady – 24. 10. 2023
Gymnázium a obchodní akademie Bučovice, příspěvková organizace

Omluveni: Adam Janek, Kateřina Migdau, Jan Zbožínek
Přítomni: Lenka  Dolejší,  Jaroslav  Mlejnek,  Radovan  Válek,  Jan  Stavělík,  Martin
Pokorný, Jan Růžička

Hosté: Jaroslav Honza, ředitel školy, Rita Vémolová, zást. ředitele – sestavovala výroční
zprávu školy

Průběh:

1. Předsedkyně  školské  rady  zahajuje  a  informuje  o  základních  bodech  jednání.

2. Připomínky k zaslanému navrhovanému znění výroční zprávy za rok 2022/2023. 
Připomínky jsou ihned zapracovány do elektronického znění.

3. Diskuze o změnách vyhlášky související s požadovanou formou výročních zpráv.

4. Kontrola opravených odkazů z webu goabuc.cz na web školy a Moodle.

5. Ředitel školy informuje o připravovaných změnách v přijímacím řízení a o chystaných
úsporách ve školství.

Usnesení: 
Navržené znění výroční zprávy bylo jednomyslně schváleno se zapracováním 
drobných připomínek.

..…………………………………...
Mgr. Lenka Dolejší, předseda ŠR

Zapsal: Martin Pokorný


